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  Bp., VII. kerület Erzsébet krt. 6. I. emelet Ülésterem 

 
 
Jelen vannak: 

  
 

Benedek Zsolt elnök 
 dr. Kispál Tibor bizottsági tag 
 Molnár István bizottsági tag 
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 Sólyom Bence bizottsági tag 
 Veres Zoltán bizottsági tag 
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Benedek Zsolt: 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottság július 28-ai, rendkívüli 
ülésén megjelent bizottsági tagokat, hivatalból megjelent munkatársakat, mindenkit, aki a 
helyszínen követi figyelemmel a munkánkat. Első teendőnk a napirendi pontok megállapítása. 
A meghívóval együtt kézhez vehették a napirendre tett javaslatomat. Kérdezem, hogy ki az, 
aki elfogadja a napirendet? Úgy látom, hogy ez egyhangú.  
 
815/2015.(07.28.) Sz. PKB határozat 
- A napirendi pontok elfogadása - 
 
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a mai ülésen az alábbi 
napirendi pontokat tárgyalja: 
  

1.) Döntés az első ajánlatok érvényességének megállapításáról és tárgyalás 
lefolytatásáról a Nyomdai munkák II. tárgyú közbeszerzési eljárásban 
Előterjesztő: Dr. Máté Katalin Városgazdálkodási Iroda vezetője 

A fenti határozatot a Bizottság egyhangúan (6 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással) 
elfogadta. 

1.   NAPIRENDI PONT 
 
- Döntés az első ajánlatok érvényességének megállapításáról és tárgyalás lefolytatásáról 

a Nyomdai munkák II. tárgyú közbeszerzési eljárásban – 
 
Benedek Zsolt: 
1-es napirendi pontunk: Döntés az első ajánlatok érvényességének megállapításáról és 
tárgyalás lefolytatásáról a Nyomdai munkák II. tárgyú közbeszerzési eljárásban  
Az előterjesztő dr. Máté Katalin a Városgazdálkodási iroda vezetője. Irodavezető asszonyt 
kérdezem, hogy indokolja-e az előterjesztést? 
dr. Máté Katalin: 
Nem, köszönöm. A módosító indítvány mindent tartalmaz.  
Benedek Zsolt:  
Napirenden kérdés van-e az előterjesztéshez? Németh képviselő úré a szó, utána Moldován 
képviselő úr.  
Németh Gábor:  
Csak 5 percet szeretnék kérni, hogy végig olvassam a módosító indítványt. 
Benedek Zsolt:  
Parancsoljon képviselő úr, 5 perc technikai szünetet rendelek el. Addig esetleg Moldován 
képviselő úrnak megadom a szót.  
Moldován László: 
Havi lap nyomtatása, az nem egy különösebben nehéz dolog. Csak Budapesten, legalább 100 
cég tudja. Megint 3 céget hívtunk meg. Annál is inkább fájdalmas számomra, mert katasztrófa 
ez a közbeszerzés. Tehát 2016 januárjától megint nem lesz, aki nyomtassa ezt az 
Erzsébetváros havi lapot. Azt nem értem igazán, hogy megint arra fognak hivatkozni, hogy 
kevés idő állt rendelkezésre, vagy nem tudom én. Azt lehet tudni, mint ahogy most is lehet 
tudni, hogy 2016-tól már nem lesz nyomda, aki ezt csinálja érvényesen.  
Akkor az a kérdésem, hogy miért nem lehet ezt előkészíteni, nyílt beszerzési eljárással 
lebonyolítani, vagy ilyesmi, mikor egyértelműen látszik, hogy mikortól már nincsen. Most pl. 
lehet látni, hogy 2016 januárjáig fog valaki eleget tenni a kötelezettségnek. 2016 januárjától 
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nem lesz senki, és ez így volt előző évben is. Akkor is gyorsan megbíztak valakit nyílt eljárás 
nélkül, hogy nyomtasson az első félévben.  
Most megint megbízunk valakit, ahelyett, hogy egy tisztességes, nyílt közbeszerzési eljárással 
egész évben biztosítanánk az Erzsébetváros havi lap nyomtatását. Ezt nem egészen értem, 
hogy miért kell ilyen módon, illetve sejtéseim vannak, hogy miért kell így eljárni, és miért 
nem járunk el teljesen normálisan, mindenféle hátsó szándék gyanúját is kizárva, hogy az 
Erzsébetváros havilap nyomtatásának a közbeszerzését. Köszönöm. 
Benedek Zsolt:  
Ha irodavezető asszony kíván reagálni, addig megadom a szót, amíg Németh képviselő úr 
olvas.  
dr. Máté Katalin: 
Azt gondolom, hogy tényleg szokásos a kérdésfeltevés. Nem szeretném megismételni azt, 
amit a korábbiakban mondtam. Egy dolgot szeretnék leszögezni. Én azt gondolom, hogy a 
közbeszerzési törvény által lehetőségként adott, valamennyi közbeszerzési formát 
tisztességesnek tartok. Nem gondolom azt, hogy csak a nyílt lenne az, legalábbis a 
kérdésfeltevésből ezt a véleményt szűrtem ki. A feltett kérdésekre azt tudom válaszolni, hogy 
a szakiroda mondta meg azt, hogy mennyi időre, milyen cégeket hívjunk meg. Azt gondolom, 
hogy ugyanúgy a 2016 januárjától, aki ki fogja adni az újságot, ugyanúgy a tisztelt Pénzügyi 
és Kerületfejlesztési Bizottság elé fog kerülni, az ezzel kapcsolatos közbeszerzés. Köszönöm. 
Benedek Zsolt:  
Még egy hozzászólás, aztán Németh képviselő úrnak adom meg a szót.  
Moldován László: 
Az lenne a kérdésem, hogy a szakiroda az Ön irodája? 
dr. Máté Katalin: 
Nem. A közbeszerzés tárgya szerinti szakiroda. Ennek jelen esetben a Kabinet. Csak az 
egyértelműség kedvéért, a Városgazdálkodási iroda, a beruházásokkal, felújításokkal 
kapcsolatban tekinthető szakirodának. Amikor magát a tevékenységet is mi folytatjuk, nem 
csak a közbeszerzési eljárást. Az összes többi esetben, akár irodaszerek, ott az Üzemeltetési 
iroda, családok átmeneti otthonánál ott a Humánszolgáltató iroda, az újság esetében, pedig a 
Kabinet.  
Moldován László: 
Olyan információja nincsen, hogy ezen változtatni szeretnének?  
dr. Máté Katalin: 
Egy dolgot tudok mondani. Magát a közbeszerzési tervet, a képviselő testület fogadja el. A 
közbeszerzési tervben, részben az eljárások vannak felsorolva, hogy milyen témákban fog 
közbeszerzést kiírni, illetve a képviselő testület határoz arról, hogy milyen formája legyen az 
adott közbeszerzésnek.  
Moldován László: 
A következő közbeszerzési tervet következő év februárjában fogjuk elfogadni. Akkor megint 
lesz egy olyan időszak, hogy nincsen közbeszereztetve a havilap nyomtatása, és akkor megint 
az lesz, hogy gyorsan hívjunk meg valakit, az átmeneti időszakra, és ez megy.  
dr. Máté Katalin: 
Azt gondolom, hogy a szakiroda jelezni fogja, és ennek megfelelően, képviselő testületi ülés 
jelezni fogjuk a közbeszerzési tábla változását. Csak ez az 1 eset van, amikor az évvége a 
forduló pont, és január és február közepe között meg kell oldani a dolgokat. Erre figyelni 
fogunk, természetesen.   
Benedek Zsolt:  
Németh képviselő úré a szó.  
Németh Gábor:  
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Említette azt, hogy a szakiroda döntötte el, hogy az évvégéig. Miért nem hosszabb időre? 
Miért döntött így? 
dr. Máté Katalin: 
Nem tudok erre válaszolni.  
Benedek Zsolt:  
Nem tudok választ adni, csak arra gondolok, hogy a költségvetési időszak vége, az december. 
Utána átmeneti finanszírozás van, tehát a költségvetés elfogadásáig átmeneti finanszírozás 
van. Gondolom így látta a szakiroda relevánsnak, és így látta jogszerűnek, és szakmainak a 
dolgot, hogy az évvégéig kösse meg ezt a szerződést.  
Majd ezt követően, nyilvánvalóan, akár amit Moldován képviselő úr jelzett, akár más 
észrevételek beiktatásával az átmeneti finanszírozás alatt, illetve már decemberi, novemberi, 
októberi üléseken esetlegesen a képviselő testület erről tud hozni egy döntést, hogy ezt 
követően hogyan járjon el ebben az ügyben a jövő évre tekintettel. Én erre tudok 
következtetni.   
További kérdés van-e? Ha nincsen, akkor, ha jól látom, akkor a módosító indítványban 
szereplő határozati javaslattól kell döntést hoznunk, mégpedig név szerint. Kérdezem Sólyom 
képviselő urat?  
Sólyom Bence: 
Igen. 
Benedek Zsolt:  
Veres képviselő úr? 
Veres Zoltán: 
Igen. 
Benedek Zsolt:  
Kispál képviselő úr? 
Kispál Tibor:  
Igen. 
Benedek Zsolt:  
Molnár képviselő úr? 
Molnár István: 
Igen. 
Benedek Zsolt:  
Németh képviselő úr?  
Németh Gábor: 
Tartózkodom. 
Benedek Zsolt: 
Jómagam igennel szavazok. Így 1 tartózkodás mellett fogadta el a bizottság a határozati 
javaslatot. Az eredetiről így döntenünk nem kell. 
 
Az elfogadásra javasolt határozati javaslat szövege:   
 
„Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a „Nyomdai munkák” tárgyú 
közbeszerzési eljárásban a bírálóbizottság javaslatát elfogadja és megállapítja, hogy a 
PHARMA-PRESS Nyomdaipari Korlátolt Felelősségű Társaság (2094 Nagykovácsi, 
Templomkert u. 8.), ROXANNE Nyomdaipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaság (1029 Budapest, Ördögárok u. 121.), valamint Híd Média Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társaság (1116 Budapest, Kalotaszeg u. 16. III. em. 18.) ajánlattevők 
első, ajánlati kötöttséggel nem terhelt ajánlata érvényes. A Hivatal mint ajánlatkérő a 
tárgyalást az érvényes ajánlatot benyújtó PHARMA-PRESS Nyomdaipari Korlátolt 
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Felelősségű Társaság, ROXANNE Nyomdaipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaság, valamint Híd Média Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság 
ajánlattevőkkel folytatja le.  
 

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester 
Határidő: azonnal” 
 

816/2015.(07.28.) Sz. PKB határozat 
- Döntés az első ajánlatok érvényességének megállapításáról és tárgyalás lefolytatásáról 

a Nyomdai munkák II. tárgyú közbeszerzési eljárásban  
 Módosító indítvány - 
 
Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének 
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottsága úgy dönt, hogy a „Nyomdai munkák” tárgyú 
közbeszerzési eljárásban a bírálóbizottság javaslatát elfogadja és megállapítja, hogy a 
PHARMA-PRESS Nyomdaipari Korlátolt Felelősségű Társaság (2094 Nagykovácsi, 
Templomkert u. 8.), ROXANNE Nyomdaipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaság (1029 Budapest, Ördögárok u. 121.), valamint Híd Média Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társaság (1116 Budapest, Kalotaszeg u. 16. III. em. 18.) 
ajánlattevők első, ajánlati kötöttséggel nem terhelt ajánlata érvényes. A Hivatal mint 
ajánlatkérő a tárgyalást az érvényes ajánlatot benyújtó PHARMA-PRESS Nyomdaipari 
Korlátolt Felelősségű Társaság, ROXANNE Nyomdaipari, Kereskedelmi és Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társaság, valamint Híd Média Szolgáltató Korlátolt Felelősségű 
Társaság ajánlattevőkkel folytatja le.  
 

Felelős: Vattamány Zsolt polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Benedek Zsolt: igen 
dr. Kispál Tibor: igen 
Molnár István: igen 
Németh Gábor: tartózkodás 
Sólyom Bence: igen 
Veres Zoltán: igen 
 
A fenti határozatot a Bizottság (5 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodással) elfogadta. 
 
Benedek Zsolt: 
Napirendi pontjaik végére értünk. Köszönöm mindenkinek a ma reggeli munkáját. A 
bizottság ülését bezárom.  
 

Kmf. 
  
  

   Benedek Zsolt                    Sólyom Bence 
a bizottság elnöke                  bizottsági tag 

 
 
      Joó Mária 
jegyzőkönyvvezető    
 
 
Jegyzőkönyv elkészülte: 2015. július 28. 



Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testülete  
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának 2015. július 28-án, 8.45 órakor tartott rendkívüli nyílt 

ülésének jegyzőkönyve 
 



Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzat Képviselő-testülete  
Pénzügyi és Kerületfejlesztési Bizottságának 2015. július 28-án, 8.45 órakor tartott rendkívüli nyílt 

ülésének jegyzőkönyve 
 

 


